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letek egyetértési jogot gyakorolnak. Ezért szerepelnek a közép
szintű intézmények vezetőivel kapcsolatos javaslatok most a 
képviselő-testület előtt. Tehát a Faller Jenő Szakközépiskola 
és Szakmunkásképző Intézet, a Thuri György Gimnázium, illetőleg 
a 8-as számú Általános Iskola igazgatójának a kinevezését kell 
a T. képviselő-testületnek nem csupán véleményezni, hanem a vé
leményében kvázi egyetértési jogot is kell gyakorolnia.
A kinevezési jogkör gyakorlója a törvény szerint a Megyei Köz
gyűlés, de ez a függő helyzet szükségessé teszi, hogy egyetér
tési jogot gyakoroljon a helyi önkormányzati képviselő-testü
let. Ehhez pedig - úgy mint a kinevezésekhez általában - a mi 
nősített többség szükséges.

L _e_ s _z_ k _o_ v _s_ z _k_ i _ T i b o r :

Javaslom, hogy sorban haladjunk és először a 6-os számú Álta
lános Iskola igazgatójának javasolt személy, Marcona József 
kinevezésével foglalkozzunk.
Először a bizottsági véleményt kérném.

C _s_ i _s_ z _á_ r _ _ E r n ő

A bizottság tárgyalta az ügyet, tulajdonképpen kész tények 
előtt álltunk, mivel az egész tantestület kiállt a régi igazga
tó mellett, ezért javaslom, hogy fogadjuk el a tanárok, taní
tók véleményét, bizalmát és erősítsük meg Marcona Józsefet 
igazgatói tisztségében.

L _e_ s_z_k_o_y_s_z_k_i__Tibor:

További kérdések, észrevételek. Ammennyiben nincs, akkor aki 
egyetért azzal, hogy a 6. számú Általános Iskolába 5 tanévre 
igazgatói kinevezést kapjon Marcona József, az kérem szavazzon.

A képviselő-testület 16 szavazat és 1 tartózkodás mellett a 
következő határozatot hozta:

8 6/1991JL_CVI_12 7 :L)_számiJ_képyiselo = ±estületi_ha±ároza±2.

Várpalota Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
IMI a r c o im a J ó z s e f e t  (sz . : 1935. február 24. Ajkán, 
a.n.: Király Anna, lakcíme: 8100 Várpalota, Kulich Gy.
u. 23.) 1991. augusztus 1-jétől 1996. július 31-ig ter
jedő öt tanéves határozott időre a 6 . s z  . Á l t a l á n o s  
I s k o l a  I g a z g a t ó j á v á  k l n e f e z i .
Utasítja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a kinevezéssel 
járó teendőket 1991. július 31-ig végezze el.

Felelős: Madaras Annamária osztályvezető
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L _e_ s _z_ k _o_ v _s_ z _k_ i _ _ I i b □ r j_

A következő Perger József, a 9. sz. Általános Iskola igazga
tójának javasolt személy. Itt is először a bizottsági véleményt 
k é rném.

C _s_ i _s_ z _á_ r _ _ E r n ő

Itt is a jelenlegi igazgató volt az egyetlen pályázó, ezt én 
nagyon sajnálatosnak tartom, melynek oka a következő lehet: 
vagy nincs rá más alkalmas személy - ami szerintem képtelen
ség -, vagy az, hogy nem mernek a pedagógusok jelentkezni, de 
az is elképzelhető, hogy ez az állás nem vonzó.
Itt is a nagy többség kiállt a régi igazgató mellett, így nem 
látok okot arra, hogy ezt a bizalmat megkérdőjelezzük.

L _e_ s _z_ k _o_ v _s_ z _k_ i _ _ T i b o r ̂

Amennyiben kérdés, kiegészítés nincs, szavazásra teszem fel. 
Kérem, hogy aki egyetért azzal, hogy a 9. számú Általános Isko
lába 5 tanévre Perger József kapjon megbízást az igazgatói 
posztra, az kérem szavazzon.

Veiszhaupt Sándor visszajött, így a létszám: 18 fő.

A képviselő-testület 15 szavazat és 3 tartózkodás mellett a kö
vetkező határozatot hozta:

_̂7/ 1991^_CVIJ12 7^)_számú_képyiselo — testületi_határozat^

Várpalota Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
P e r g e r  J ó z s e f e t  (sz.: 1937. augusztus 4. Barnag,
a.n.: Scher Terézia, lakcíme: 8100 Várpalota, Steinmetz 
kapitány u. 15.) 1991. augusztus 1-jétől 1996. július 
31-ig terjedő öt tanéves határozott időre a 9 . s z . 
Á l t a l á n o s  I s k o l a  i g a z g a t ó j á v á  k i n e v e z i  .

Utasítja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a kinevezéssel 
járó teendőket 1991. július 31-ig végezze el.

Felelős: Madaras Annamária osztályvezető

L _e_ s _z_ k _o_ v _s_ z _k_ i _ _ T i b o r

A középfokú intézmények vonatkozásában a Faller Jenő Szakközép- 
iskola és Szakmunkásképző Intézetben a tantestületi támogatást 
(58,1 %-os arányban) Czibók Kálmán tanár úr kapta meg. Ahogy az 
előbb jegyző úr elmondta, itt tulajdonképpen a testület állás- 
foglalására van szükség.
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A kinevezési jogkör gyakorlója valószínű, hogy a Megyei Közgyű
lés lesz és tulajdonképpen nekik adunk ezzel az állásfoglalás
sal egy támpontot.

Aki támogatja Czibók Kálmán kinevezését a Faller Jenő Szakkö
zépiskola és Szakmunkásképző Intézet élére, az kérem szavazzon.

A képviselő-testület 10 szavazat, 1 ellenszavazat és 7 tartóz
kodás mellett javasolja Czibók Kálmán kinevezését a Faller Je
nő Szakközépiskola és Szakmunkásképző Intézet élére.

L _e_ s _z_ k _o_ v _s_ z _k_ i _ _ T i b o r

A Thuri György Gimnáziumban megtartott rendkívüli tantestületi 
értekezleten többségi szavazatot (57,7 %) Várkonyiné Szolnoki 
Mária tanárnő kapott.
Szavazásra tenném föl. Aki támogatja igazgatóvá történő kine
vezését kérem szavazzon.

A képviselő-testület 13 szavazat és 5 tartózkodás mellett ja
vasolja Várkonyiné Szolnoki Mária tanárnak a kinevezését a 
Thuri György Gimnázium, Gyors- és Gépíró Szakiskola igazgató
jává való kinevezését.

Ezt követően a képviselő-testület a következő határozatot hozta: 

§§/i??i^_(yij.?Z^)_§z|múképviselo-testületi_határozat2

a.) A Képviselő-testület 10 igen, 1 nem szavazattal,
7 tartózkodással j a v a s o l j a  C z i íb ó k K á l m á n  
t a n á r n a k  a F a l l e r  J e n ő  S z a k k ö z é p i s 
k o l a  é s  S z a k i u j d k á s k é p z ő  I n t é z e t  i g a z 
g a t ó j á v á  v a l ó  k i n e v e z é s é t .

b.) A Képviselő-testület 13 igen szavazattal és 5 tartóz
kodással j a v a s o l j a  V á r k o n y i n é  S z o l n o k i  
M á r i a  t a n á r n a k  a T h u r i  G y ö r g y  G i m n á - 
z i iui ■ , G y o r s -  é s  G é p í r ó  S z a k i s k o l a  
i g a z g a t ó j á v á  v a l ó  k i n e v e z é s é t .

A Képviselő-testület utasítja az önkormányzat jegyző
jét, hogy a javaslatot hozza a Veszprém megyei Köz
gyűlés tudomására.

Határidő: 1991. június 30.

Felelős : D r . Czeidli István jegyző

c.) A Képviselő-testület nyugdíjba vonulása alkalmából 
megköszöni Kiss Bélának, a Faller Jenő Szakközépisko-
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la és Szakmunkásképző Intézet tanárának, megbízott 
igazgatójának négy évtizedes áldozatos pedagógus mun
káját. Nyugdíjas éveiben jó egészséget és jó pihe
nést kíván.

d.) A Képviselő-testület megköszöni Pálfi Jánosnak, a Thu- 
ri György Gimnázium, Gyors- és Gépíró Szakiskola taná
rának, igazgatójának öt tanéves vezetői munkáját. 
Tanári hivatásának gyakorlásához jó egészséget, munká
jában sok örömet kíván.

A Képviselő-testület utasítja az önkormányzat jegyző
jét, hogy az elismerést a címzetteknek továbbítsa.

Határidő: 1991. július 31.

Felelős : Dr. Czeidli István jegyző

5/2. Tájékoztatás_az_l1_sz1_iskolában_lezajlott_keresztény_szelle:: 

mű nevelést biztosító iskolaszervezésről

L_u k_á ■t_s__Andrásj_

A keresztény szellemű iskolában a beiratkozási határidő június 
24-e volt. A beiratkozás után az előterjesztés együttműködési 
megállapodásának számszaki része a következők szerint változott:

I. osztály 2 egyházi 28 + 27 fő
1 állami

*
21 fő

I I . osztály 1 egyházi 29 f ő
1 állami 27 fő

I I I . osztály 2 egyházi 20 + 21 fő
1 állami 25 f ő

IV. osztály 2 egyházi 21 + 24 fő
1 állami 34 fő

V. osztály 1 egyházi 32 fő
1 állami 32 fő

város többi iskoláiból 36 fő jelentkezett erre az oktatási
mára .
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I _ö_ r _z_ s k _ _ K á r o 1 y ̂

Megismerve a kialakult osztályok létszámait a magasabb létszámú 
osztályokban a tanítás színvonala veszélyeztetve lesz.

Valószínű, hogy az iskolából a távozó nyolcadikasok száma és a 
belépő első osztályosok száma szinkronban van.

L _e_ n _g_ y _e_ 1 _ _ C s a b a j_

A tanulók hittanból kapnak-e osztályzatot?

L  y A  § A  ? _ _ ̂ d r á s ̂

Jelen oktatási törvény alapján a bizonyítványban nem szerepel a 
hittanoktatás ténye, így az osztályzat sem. Természetes, hogy a 
lelkészek a maguk számára a gyermekek előmenetelét minősítik.

I _ö_ r _z_ s _ö_ k _ _ K á r o 1 y

Mivel az oktatási törvény úgy rendelkezik, hogy lehetőleg egy 
osztályban 27 főnél több gyermek ne legyen, így javasolom, hogy 
az iskolavezetés vizsgálja felül évfolyamonként a csoportkiala
kítást .

L_ u _k_ á _"t_ s__András^.

Az iskolaszervezők ezzel a javaslattal egyetértenek, a tervünk 
az, hogy a beiratkozás után mi is azon fáradozunk, hogy ideális 
osztálylétszámot tudjunk kialakítani.

I Jj_ r _z_ s _ö_ k _ _ K á r o 1 y ; 

Ezt így elfogadom.

L _e_ s _z_ k _o_ v _s_ z _k_ i _ _ T i b o r £

Köszönöm az iskolaszervezők munkáját és eredményes, hatékony ok
tatást kívánok.

Ezt követően a képviselő-testület egyhangúlag a következő határo
zatot hozta:
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§?/!??!i_íyii?Zj.2_§±§0]y_!5?PYÍ2ÉÍ°lí?§íyi5Íi_t]aíározatj:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete jóvá
hagyólag tudomásul veszi azt, hogy az 1. számú Általános 
Iskolában 1991. szeptemberétől - az egész várost érintő 
beiskolázási körzettel - órarendbe épített heti két órás 
hitoktatás folyik az elsőtől az ötödik osztályokig, a ké
sőbbiekben felmenő rendszerben; továbbá azt, hogy az eb
ben érdekelt egyházak és az iskola igazgatója együttműkö
dési megállapodást írtak alá.

A képviselő-testület utasítja a Polgármesteri Hivatalt, 
hogy készítse elő és terjessze a testület elé a változá
sokat nyomon követő költségvetési rendelet-módosítást.

Határidő: 1991. augusztus 31.

Felelős : Dr. Czeidli István jegyző,
Fürjes Lászlóné és Madaras Annamária osztályve
zetők

• 5/3 X££££Í£jL£_k£Íi£££JÍ£ÍL_j2£Í£i[£jl£££ÍÍ_.§..í..§.i.!ÉL.z 

k í t á s a

L_e_s_z_k_£v_s_z_k_iL_XjL.b£Jl

Megkérdem Ármás Jánosnét, hogy kíván-e szóban kiegészítést 
tenni az írásbeli anyaghoz?

*>
A £ I 0 . £ £ _ 2 £ £ £ £ £ £

A Polgármester Úr kérésének eleget téve felülvizsgáltam a 
bölcsödéi hálózatot, annak helyzetét. Abban a helyzetben 
vagyunk, hogy a bölcsődék kihasználtsága csökkent, de ennek 
tudatában is a bölcsődéket fenn kell tartani, mert a csalá
dok jövedelme olyan, hogy a családanyáknak dolgozniuk kell, 
másrészt olyan szakképzett emberek állnak rendelkezésre, 
akik szakszerűen el tudják látni a feladatokat. Úgy gondo
lom, hogy ez az a korosztály, akinek meg kellene mindent 
kapn i a .

P . £ j _ _ B ^ £ j < £ £ ^ . Í _ £ £ Ü j L£

Javasolja az Egészségügyi és Szociális Bizottság a Tési dom
bi bölcsödé bezárását, de azzal a kitétellel, hogy úgy hasz
nosítsák, hogy később is alkalmas legyen bölcsödéi célra.



20

Vélemény Link szerint a továbbiakban a Mártirok úti és a Mátyás 
király úti bölcsőde elbírja az igények kielégítését, ha viszont 
később szükséges lesz, ismét meg kell nyitni a 4-es számú böl
csödét.

A 4-es számú bölcsödé villamossági felújítására rengeteg pénzt 
költöttek. Szeretném megkérdezni, ezt nem lehetett volna előre 
tudni?

Á  L  ül ÉL JL _  2 ÉL ü  £  £  II £  J_

Az ér intésvédelem miatt került sor a felújításra, mert külön
ben be kellett volna zárni a bölcsödét.

k££^!i£X£z..!iÍ_XjL.!2.£JL_L

Ha nincs több hozzászólás, kérdés, vitára bocsátom az előter
jesztést, Egy kiegészítést szertnék tenni. A 4-es számú böl
csödé hasznosításáról az intézkedéstérvezet kidolgozása Dr.
Bors József helyett D r . Czeidli István jegyző feladata lesz.
A határidő szeptember 1.

l £ J L A £ £ k _ k £ J L £ Í L . Y . _ L

A 4-es számú bölcsödé dolgozóival mi lesz, mi az elképzelés? 

Á £ I E i l £ _ j l £ £ £ £ £ £ _ L

A 4-es számú bölcsödé létszáma 19. Megnéztük, hogy a bölcsö
déi dolgozók közül hányat tudnánk alkalmazni. Tervünk között 
szerepel, hogy nem konkréten a 4-es és a péti bölcsödé dolgo
zóit szeretnénk elküldeni, hanem felülvizsgálnánk, hogy az 
összes bölcsödéből hány személy mehetne nyugdíjba, illetve a 
kórházba dolgozni, mint ápolónő, fizikai dolgozó stb. Össze
sen 33 fő lenne munkanélküli. Ezék közül 5 fő korengedményes 
nyugdíjazását kértük, a kórházba jelentkezett 4 szakdolgozó,
4 fizikai, 2 fő nyugdíjba vonul, egy fő pedig a 2. sz. Napkö
ziotthonos Óvodába megy dolgozni, kettő Inotára szakdolgozó
ként, 4 fő GYES-en van. így 22 főt biztonságban tudhatunk.
A 33-hoz képest így csak 11, akinek nem tudunk munkát bizto
sítani. Eddig még konkrétan nem mondtuk a dolgozóinknak, hogy 
keressenek munkát.

k £ £ i [ ] < £ X £ I . k Í _ . J Í i k £ J L _ L  

Vitára bocsátom az előterjesztést.

A költségvetési megtakarítás 3,2 millió forintot jelentene 
a városnak a 4-es számú bölcsödé átmeneti szüneteltetésével.



21

A dolgozók elhelyezkedése azonban nyugtalanító. Fel szeretném 
hívni az egészségügyi szervek figyelmét, hogy segítsenek a 
szakdolgozók elhelyezkedésében.

j_e_s_z_k_£_vs__zk_i__XÁt[££_L

A kórház orvosaival, gazdasági igazgatójával felvettük a kap
csolatot. A IV. negyedévben kerül sor a régi kórházban egy 
újfajta tevékenységre, itt szükség lesz a szakdolgozókra. Most 
viszont nem tudunk semmiféle garanciát adni arra nézve, hogy 
mind a 11 dolgozó elhelyezkedéséről gondoskodni tudunk. Kérem, 
ha vannak kérdések, észrevételek tegyék meg.

X Á Í I l £ £ Í _ l Á b . £ . £ _ L

Tulajdonképpen hatalmas pénzt emésztenek fel a bölcsődék. Nem 
népszerű, hogy a gyermekeket le kell vinni a Tési dombról. De 
úgy gondolom, hogy gazdasági szempontból ez feltétlenül szük
séges. Ugyanakkor jónak látom, ha szükség lesz rá, ismét meg
nyitni a bölcsödét.

D l ^ _ B o r s _ J ó z s e f j _

A kórházi és a bölcsödéi vezetőséggel már beszéltünk erről. 
Látjuk, hogy a költségvetésnek milyen kihatásai vannak. Dur
ván 7 millió forint csökkentést jelentene a megszüntetés. 
Annyit kérnénk, hogy a jelenlegi normatívák szerint még a 
bölcsödé élhessen azzal a jogával, hogy megtartsa a dolgozó
it néhány hónapra. Ez nem jelentene nagy létszámot, csak hár
mat. Vannak olyanok, akik már átjöttek a kórházba dolgozni, 
de az új intézmény létrehozásával kapcsolatban konkrét létszá
mokat nem tudunk mondani.

£j3£V.j3iLÁ_2ji.H£.s_L

Jónak tartom ezt az anyagot, az egyetértés teljes körű. Bizo
nyos tartalékot azonban véleményem szerint kellene tartani, 
ha a lehetőség pénzügyileg adott. Ha a három fő nem jelent 
gondot, tartsuk meg őket. Az átalakítás, a másfajta hasznosí
tás viszont áttekinthető kell hogy legyen, nehogy később má 
sik bölcsödét kelljen építeni.

D ^ _ ^ _ B _ £ K £ H ^ i _ £ _ s _ i i _ l a _ i -

Kevésnek tartom a három főt. Javaslatom az, hogy az 1. sz. 
bölcsödében 17-ről 19-re, a 6. sz. bölcsödében 22-ről 24-re 
emelkedjen az alkalmazotti létszám. így Összesen a 39 dol
gozó helyett 43 lenne a létszám a tartalék munkaerő miatt. 
Ezzel a módosításommal 4 emberrel kevesebb kerülne munkanél
küliként az utcára.

Í £ £ Í L £ £ K _ 1 Í £ . £ £ . Í X _ L

Melyik dolgozói rétegre gondol?
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D_£^_B_a.JS£HJ£Í_£j3Íi.l.aj_

A gondozónői létszámra.

Egy gondozónő hány gyermeket gondoz?

Á l l í i _ l í ü £ i l l í i

A normatíva szerint 46 dolgozóra lenne szükség. Én ezzel szem
ben csak 39-et kértem.

A vitát lezárjuk. Egy módosító indítvány hangzott el, mely sze
rint az 1. sz. bölcsödé létszámát 19-re , a 6. sz. bölcsödé lét
számát pedig 24-re módosítsuk. Kérem, aki ezzel egyetért, sza
vazzon .
A képviselőtestület 13 igen, 4 nem szavazattal 2 tartózkodással 
nem döntött a várpalotai bölcsödéi létszám ügyében, mivel az 
SZMSZ szerint minősített többségre van szükség.

]D£_;__B_a_k_£n^jL_ £ s i JL_lJ1_a2_

Jobb az, ha a munkanélküli segélyt fizetjük ki? 

Jö_£z_s^£k__K_á^££]L^j_

Azt szeretném kérni, hogy a szavazás előtt tájékoztassanak 
bennünket a szükséges szavazati arányról.

L__es_z^k_£v_s__z]<_i_T_j1b[o_jrj_

Ismételt szavazást kérek a Képviselőtársaktól.
Maradt a 13 igen szavazat, 4 ellenvélemény és a 2 tartózkodás. 
Tehát a módosító javaslat ügyében nem döntött a képviselőtestü
let.
Kérem az eredeti javaslatra szavazni.
Megállapítom, hogy a képviselőtestület 10 igen, 8 nem szava
zattal 1 tartózkodás mellett nem döntött a várpalotai bölcsődék 
ügyében, illetve így marad a 3 bölcsödé Várpalotán az eredeti 
létszámmal és normatívával.

k l H £ I £ l _ £ s _ a b _ a ^

Nem kellene előre növelni a létszámot, csak lehetőséget adni 
a létszámbővítésre, ha a gyermekek száma úgy alakul.

Két módosító javaslat hangzott el. Azt javaslom, célszerű ez 
a néhány fős emelkedés. A kitűnő gondozónőkre szükség van.
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Én inkább a több létszám mellett voltam, ezért nem is mondtam 
a 3 fős szavazást, Bors főorvos úr indítványát.

_V_áni_os__i_XJLb^£_rj_

Azt szeretném kérdezni, hogy a jelenlegi dolgozók el tudják-e 
látni a feladatokat, vagy szükség van a 3 illetve a 4 főre.

Mi ragaszkodunk ahhoz, amit előír a norma.

^£ni_á_s_jL_árL£_Sj2£_L

Az alacsonyabb létszámot a talponmaradás miatt javasoltuk. Túl
feszített munkával el lehet látni a feladatot, de nem tudnak 
dolgozóink szabadságra menni és egy esetleges betegség már ve
szélyezteti a feladatellátást. így szükségünk lenne a plusz lét
számra .

Eddig egy gyermek ellátására évi 135.000,-Ft-ra volt szükség, 
az új variáció szerint ez az összeg 100.000,-Ft lenne. Az elő
terjesztés alapos, nem tudom miért nem támogatta a testület a 
javaslatot.

C s ő v | r i _ J á n £ S ;

Tudomásul vesszük a 4. sz. bölcsödé bezárását, de úgy, hogy ez 
ne terhelje túlzottan a többi dolgozót. Én a plussz létszámot 
és a 4-es bölcsödé bezárását javaslom.

k £ Í l £ Í £ _ A  £d. £££_•_ *

A testület vegye komolyan a bizottság véleményét.

£ £ j i [ £ k _ £ _ s _ X £ X X £ £ J _

Az előző szavazási eredmény megszüntetését és új szavazás meg
tartását javaslom. A határozatot vonjuk vissza és ismét sza
vazzunk .

A képviselőtestület 14 igen szavazattal előző szavazásait 
visszavonta.
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Javaslom, hogy a jegyző úr a szeptemberi ülésen adjon tájékozta
tást, hogy hány fővel működtetik a bölcsődéket.

££_^_C^z__ejL_d_lj^_j[£jt_vá_]ij_

Javaslatom, hogy a létszám megállapítása a bizottság véleményé
nek kikérésével történjen. A végrehajtásért Dr. Bakonyi Csillával 
közösen legyünk felelősek.

k £ j _ _ k £ £ £ _ j J £ J = _ £ £ Í _ L

Azt javaslom, hogy döntsünk a számokban.

k £ £ i L K £ X £ ^ k _ i _ X A k £ J l _ L

Adjuk meg a bizottságnak a lehetőséget, hogy javaslatot tegyenek 
a személyek számára vonatkozóan és a július 11-i ülésre ezt a ja
vaslatot készítse el.

Ezt követően a képviselőtestület 18 igen szavazattal 1 tartózko
dás mellett a következő határozatot hozta.

^0/^991_

A képviselőtestület helyt adva az Egészségügyi Szociális 
Bizottság állásfoglalásának, megszünteti a Tési dombi 
4. sz. bölcsödé üzemeltetését.
A bölcsödés korú gyermekek ellátására továbbra is üze
meltetni kell az 1. sz. 40 férőhelyes bölcsödét és a 
6. sz. 60 férőhelyes bölcsödét.
Az alkalmazotti létszámra 1991. július 11-ig javaslatot 
tesz az Egészségügyi Szociális Bizottság.
A képviselőtestület utasítja dr. Czeidli István jegyzőt, 
hogy a szükséges szervezéseket tegye meg, a megszüntetett 
bölcsödé hasznosításáról intézkedjen. A tett intézkedé
sekről a képviselőtestületet folyamatosan tájékoztassa.

Határidő: 1991. szeptember 1.
Felelős: Dr. Bakonyi Csilla Egészségügyi Szociális Bi

zottság Elnöke 
Dr. Czeidli István jegyző

Csiszár Ernő 1 1 ^ - k o r  megérkezett.
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Lényegesnek tarjuk a helikopteres mentőszolgálat létrehozását.
Az Országos Mentőszolgálat azonban egyedül nem tudja ezt a fela
datot felvállalni. Két jelenkező lenne a feladatra: a REPARAUTÓ
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Kft ás az AEROCARITAS. Ha létre lehetne hozni és működőképes 
lenne, akkor eleget tehetne a helikopteres mentőszállítás el
várásának.

£j?_^_ j 3 £ K o . n X Á _ C _ j 3 JLjL_l_aj_

Az Egészségüyi és Szociális Bizottság támogatja ezt. Tudomá
som szerint a kórház ezt a szerződést megköti Harkányi Úrral, 
aki a városunkért sokat szeretne tenni. Jó kapcsolatai vannak 
pl. a pécsi Idegsebészettel.

L_££z_k_£V_£Z_]<iL_ X Í . k £ £ J -

27 ezer lakosa van Várpalotának. Ha 5 Ft-tal számolunk, ez 
évente 135 ezer forintot jelentene.

Y £ Í £ A Í I £ £ £ Í _ S . j | £ _ d £ _ r i -

Lehetne tárgyalni az AEROCARITAS-sal is. Ezt dr. Bors József 
Úr miért nem tartja jónak?

D_£_1__B_££_s _ 2 £ ^ £ £ X _ L

A szerződést akkor lehet megkötni, ha a feltételek megvannak. 
Ilyen feltétel az, hogy legalább 3 környező megye is támogassa 
a szerződést. Ha ez megvalósult, akkor a szerződés elkészülhet, 
a vállalkozás elindulhat. Repülési óránként 40 .000 ,-Ft-ban álla
pították meg a díjat, az OMSZ ebből 18.000,-Ft-ot ajánl fel re
pült óránként. Az AEROCARITAS közzé tett különböző felhívásokat, 
de más előrelépés nem történt tudomásunk szerint.

\/á_nn£_sX_XÍ^_££_L

A repülőgép egy óra alatt el tud jutni az adott helyre, de csak 
autóúton tud leszállni. Ha viszont máshol lenne rá szükség, ak
kor külön leszálló bázist kellene* építeni.

Ha a vállalkozás elindul, az 5 Ft/fő/év nem megterhelő, ki le
het bí r n i .

k £ £ ^ K £ X £ ^ K Í _ X Á b _ £ I . J -

Láttam az átalakított szovjet repülőgépet, amely az előírásnak 
megfelel. 3 ember ülhet a beteg mellett és kettő hordágy van 
benne. Az AEROCARITAS-nál üzenetrögzítő működik, ami igen meg
lepő, mert így nem felel meg az előírásnak, sürgős esetben nem 
kielégítő az üzenetrögzítő.

C s ő v á r i  J á n o s :

Én javaslom a támogatást.


